
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-11-29, § 37 

 
 Tid: 29 november 2005 kl 9.00 – 9.50 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 12 december 2005 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Margarita Pulido (s) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s), §§ 1-28 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Petter Lindfors (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Mats Fager, Göran Gahm och 
Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren från roteln Kristina Söderlund. 

 
 § 37 

Principer för användande av trafikhinder  
Dnr T2005-320-00280 
Bordlagt 25 oktober 2005 nr 25 
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret hade den 4 oktober 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
1 Trafiknämnden godkänner kontorets redovisning av och principer för användande 
 av trafikhinder. 
2 Nämnden överlämnar och åberopar utlåtandet som svar på hemställan från 
 Katarina-Sofia stadsdelsnämnd. 
 
Yrkanden 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) 
och Per Bolund (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga N1. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin m fl (m), ledamoten Madeleine Sjöstedt m fl (fp) och 
tjänstgörande ersättaren Hannah Ekeroos (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i 
bilaga N2. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och 
Per Bolund (mp) gemensamt framställda yrkandet d v s att godkänna kontorets 
redovisning av och principer för användande av trafikhinder, att uppdra åt kontoret att 
i samråd med Katarina Sofia stadsdelsnämnd pröva möjligheten att inrätta 
spårviddshinder eller bommar alternativt undersöka om det finns andra tekniska 
trafikhinder i stället för pollare som kan användas och att samtidigt förbättra         
skyltningen samt att anföra följande: 
 

Trafiknämnden delar kontorets uppfattning beträffande principerna, men inte när 
det gäller situationen i Norra Hammarbyhamnen. Enligt stadsdelsnämnden är 
smittrafiken inte obetydlig och den har ökat sedan pollarna stängdes av.  Kajen är 
också ett viktigt promenadstråk för barnfamiljer och äldre och skolväg för många 
barn. 

 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina Öholm 
(m), Madeleine Sjöstedt (fp) och Claes Fleming (fp) samt tjänstgörande ersättaren 
Hannah Ekeroos (kd) enligt det av vice ordföranden Sten Nordin m fl (m), ledamoten 
Madeleine Sjöstedt m fl (fp) och tjänstgörande ersättaren Hannah Ekeroos (kd) 



  

gemensamt framställda yrkandet. 
 
 
 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 37, bilaga N1 
 
 Trafiknämnden 2005-11-29 
 
                                                               Tillhör ärende nr 37 
 

Principer för användande av 
trafikhinder 

  
 Mirja Särkiniemi (s) 
 Ann-Marie Strömberg (v) 
 Per Bolund (v) 

                                                                  
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att  godkänna kontorets redovisning av och principer för användande av trafikhinder, 
 
att   uppdra åt kontoret att i samråd med Katarina Sofia stadsdelsnämnd pröva 

möjligheten 
       att inrätta spårviddshinder eller bommar alternativt undersöka om det finns andra  

tekniska trafikhinder i stället för pollare som kan användas och att samtidigt 
förbättra skyltningen,  

 
att   anföra följande: 
 
Trafiknämnden delar kontorets uppfattning beträffande principerna, men inte när det 
gäller situationen i Norra Hammarbyhamnen. Enligt stadsdelsnämnden är smittrafiken 
inte obetydlig och den har ökat sedan pollarna stängdes av.  Kajen är också ett viktigt 
promenadstråk för barnfamiljer och äldre och skolväg för många barn. 
 
 
 



  

Tillhör § 37, bilaga N2 
 
Trafiknämnden 2005-11-29 
 
Tillhör ärende 37 

 
Principer för användande av 
trafikhinder 

 
 Sten Nordin m fl (m) 
 Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 
 Hannah Ekeroos (kd) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
1.  att delvis godkänna kontorets förslag  
 
2.  att utreda möjligheterna att sätta upp en vägbom vid Norra Hammarbyhamnen 
 
samt 
 
3.  att därutöver anföra 
 
Vi delar i stort sett kontorets bedömning om att man bör vara mycket restriktiv när det 
gäller trafikhinder. Vi anser dock i fallet med Norra Hammarbyhamnen att man bör se 
över möjligheten att sätta dit en bom för att inte obehöriga fordon ska kunna ta sig ut på 
kajen. 
 
 


